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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hiánycikk lett néhány gyerekeknek fontos gyógyszer. 
Mit tesz a Kormány?" 

Miniszterelnök úr!

Az utóbbi napokban több jelzés is érkezett a választókerületemből, amely szerint jónéhány 
gyermekek számára fontos gyógyszer, gyógyszer-alapanyag, tápszer és gyógyhatású készítmény 
hiánycikk lett a patikában. Ezek a készítmények a teljesség igénye nélkül a következők: Fenistil 
Junior csepp, Nurofen szuszpenzió, Milumil HA, Nutrilon, Sinupret, Aerius-szirup, különböző 
krémek alapanyagai.

A háziorvosok telefonos diagnosztikája mellett a felelős szülők kénytelenek sokszor azzal 
szembesülni a patikákban, hogy nem tudják beszerezni a felhőbe rögzített gyógyszereket, így 
együttesen pedig joggal érezhetik magukat kétségbeejtő helyzetben.

Kérdezem Öntől, hogy mit tett a Kormány az utóbbi hetekben annak érdekében, hogy ezek a 
gyermekek számára fontos készítmények a patikákban újra a szülők rendelkezésére álljanak? 

Köszönve válaszát,

Stummer János

Békés megyei országgyűlési képviselő


